
1 

Fakulta elektrotechniky a informatiky 

Zápis z 10. zasedání Rady studijních programů FEI 

ze dne 22. 05. 2023  

 

Přítomni: 

▪ fyzicky: doc. Ing. František Dušek, CSc. (předseda); Ing. Lukáš Čegan, Ph.D.; doc. Ing. Aleš Filip, 

CSc.; Ing. Daniel Honc, Ph.D.; prof. Ing. Antonín Kavička, PhD.; Mgr. Jaroslav Marek, Ph.D.; 

Ing. Zdeněk Němec, Ph.D.; Ing. Tomáš Zálabský, Ph.D. 

▪ MS Teams:  

Omluveni: 

▪ prof. Ing. Pavel Bezoušek, CSc; Ing. Jan Pidanič, Ph.D.; Ing. Jan Panuš, Ph.D.; 

Hosté: 

▪ fyzicky: 

▪ MS Teams: 

 

Program: 

1. Projednání Zprávy o činnosti RSP za 2022 

2. Plnění plánu kvalifikačního růstu uvedeného v žádostech o akreditace 

3. Organizace přijímacího řízení na AR23/24 

4. Projednání změn v akreditovaných SP 

5. Různé 

 

1. Projednání Zprávy o činnosti RSP za 2022 

Dle opatření rektora č. 1/2019 Rada studijních programů fakulty jednou ročně vypracovává zprávu o své 

činnosti. Členové RSP FEI obdrželi Zprávu o činnosti v elektronické podobě 12. 5. 2023 a žádné písemné 

připomínky nebyly podány. 

V diskusi zazněl názor, že ukončení hodnocení pro studenty by mělo být dříve než po ukončení semestru tak, 

aby bylo možné provést vyhodnocení výsledků dříve. 

RSP FEI projednala a schválila Zprávu o činnosti RSP za 2022 v předloženém znění. 

 

2. Plnění plánu kvalifikačního růstu uvedeného v žádostech o akreditace 

V souvislosti se sběrem podkladů pro hodnocení Institucionální akreditace UPCE byla RSP informována 

o skutečnostech ohledně plánovaného kvalifikačního růstu akademických pracovníků FEI uvedených 

v žádostech o akreditace. V akreditačních materiálech Bc. a NMgr. SP akreditovaných jak na NAÚ, tak 

v rámci Institucionální akreditace nejsou uvedeny konkrétní závazky kvalifikačního rozvoje AP. Pouze 

u Ph.D. SP bylo v roce 2018 uvedeno předpokládané zahájení habilitačního řízení do dvou let: 

a) Radiotechnika, mikrovlnná technika, radarové a komunikační systémy: Ing. Zdeněk Němec, Ph.D., 

Ing. Bohumil Brtník, Dr., Ing. Jan Pidanič, Ph.D., Ing. Martin Dobrovolný, Ph.D.  

b) Modelování a simulace síťových systémů: Ing. Lukáš Čegan, Ph.D.  

c) Řízení procesů a automatizace: Ing. Daniel Honc, Ph.D.  

d) Matematické vědy: Mgr. Jaroslav Marek, Ph.D., Mgr. Alena Pozdílková, Ph.D. 

RSP byla informována o kvalifikačním růstu AP FEI od 2018 

a) absolventi Ph.D. – 2018: Holík Filip, Zálabský Tomáš; 2020: Diviš Roman; 2021: Merta Jan 

b) plánované obhajoby – 2023: Juryca Karel, Krejčí Tomáš, Dvořák Miroslav 

c) nově přijatí AP – 2019: doc. Tuček Jiří; 2021: doc. Kopecký Dušan, Ing. Pozdílek Martin, Ph.D., 

Ing. Vondra Radim, Ph.D.; 2023: Ing. Mgr. Horčic Václav, Ph.D. 

d) zahájená habilitační a jmenovací řízení – 2023: Pidanič Jan (doc.), Doležel Petr (prof.) 

RSP bere na vědomí informaci o kvalifikačním růstu AP FEI a zdůrazňuje, že kromě kvalifikačního 

růstu je potřeba sledovat i tvůrčí činnost AP zajišťujících SP.  
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3. Organizace přijímacího řízení do Bc SP na AR23/24 

RSP byla informována o organizaci a stavu příprav přijímacího řízení na AR223/24. Přijímací zkoušky 

proběhnou formou testů na PC ve dnech 21.6.23 a 27.6.23. Pro konání budou vyhrazeny učebny PC101-105. 

Přijímací zkouška bude stejná pro všechny SP. Odpuštěna bude uchazečům s maturitou z matematiky v ČR. 

U cizinců je vyžadováno ověření předchozího vzdělání a splnění znalostí ČJ na úrovni B2 CEFR. Na základě 

výsledků uchazečů bude sestaveno pořadí, kde nejprve budou seřazeni uchazeči, kteří doložili, že maturovali 

z matematiky, a poté ostatní podle bodového zisku z přijímací zkoušky. 

Ve Směrnici o přijímacím řízení jsou uvedeny následující počty přijímaných studentů s tím, že děkan může 

počty do jednotlivých SP zvýšit: 

 WeTe 25P + 20K   IT 200P 

 APEL 30P    KoTe 50P + 20K 

 AUT 60P 

Proběhla diskuse k problematice stanovení počtu přijatých studentů ve směrnici o přijímacím řízení 

a jeho případném navýšení v rámci přijímacího řízení.  Při stanovování počtu přijatých a zejména jeho 

navyšování je potřeba brát do úvahy jak údaje uvedené v akreditaci, tak odhad počtu skutečně zapsaných 

studentů. 

 

4. Projednání změn v akreditovaných SP 

Dle Směrnice č. 1/2022 „Příprava, změny a hodnocení studijních programů na UPa“ RSP projednává změny 

v SP v průběhu jejich uskutečňování. 

Žádné informace o změnách v SP nebyly na jednání předloženy 

 

5. Různé 

RSP byla informována o proběhlých a připravovaných hodnocení SP: 

Kontrolní zpráva k Bc. SP Informační technologie – odevzdáno k 31.12.2022 

Hodnocení Bc. SP Komunikační technika – založeno 15.03.2023 

Hodnocení NMgr. SP Informační technologie – založeno 15.03.2023 

Hodnocení PhD. SP Elektrotechnika informatika – schváleno 13.02.2023 

 

RSP byla informována o navrhovaných změnách v SZŘ: 

a) Zavedení požadavku 10 kreditů v NMgr. (FEI souhlasí) 

b) Zvýšení poplatku za přihlášku (z 500 Kč na 600 Kč) (FEI souhlasí) 

c) Změna požadavků na počet kreditů v PhD SP (pouze s kreditovým 

hodnocením studia) po úspěšném absolvování SDZ (FEI souhlasí) 

d) Změna požadavků na „červený diplom“ (z SZZ A na SZZ A/B) (FEI 

nesouhlasí, pokud není uveden důvod změny) 

e) Možnost zápisu předmětů z jiného stupně studia (FEI nesouhlasí, pokud 

není uvedeno řešení možnosti získat kredity za splnění předmětu a pak za 

jeho uznání) 

 

RSP byla informována o přidělených stipendiích pro ukrajinské studenty na UPCE a FEI (viz tabulka). Na 

UPCE bude vyplaceno celkem 19 stipendií pro ukrajinské studenty. Z toho 17 studentům v Bc. (FEI 3x) SP 

a 2 studentům v NMgr. SP. 

 

 

Pardubice 23. 05. 2023      

 

 

doc. Ing. František Dušek, CSc., v. r. 

              předseda RSP 

zájem BSP NMSP 

DFJP 4 1 

FEI 3   
FES 5   
FF 3 1 

FChT 2   
FR  -  - 

FZS  -  - 

UPCE 17 2 


